

熱心社會服務獎學金申請辦法

Enthusiastic Social Service Scholarship Application Regulations

103 年 9 月 11 日第一次系務會議通過

Approved at First Administrative Meeting on September. 11th, 2014

第一條 為鼓勵應用經濟學系及農業經濟與行銷碩士學位學程同學熱心於社會服務活動，特設置本獎學金。

Article I. This scholarship is specially set up to encourage the students of the Department of Applied Economics and the Master of Science in Marketing and Marketing of Agricultural Economy and Marketing to be enthusiastic about social service activities.

第二條 核發對象：

- 一、應用經濟學系大學部、碩博士班同學。
- 二、農業經濟與行銷碩士學位學程同學

Article II. Issuing objects:

1. College, mater and PhD students from the Department of Applied Economics University.
2. Students who take(finished) the courses of Agricultural Economics and Marketing Master Degree Program.

第三條 申請時間：每年 9 月 30 日前。

Article III. Application time: Day before September 30th of each year.

第四條 資格：

- 一、參與社會服務活動內容包括：農村社區、偏遠地區服務及其他具體事實。
- 二、該學期末申請其他獎學金者。

三、前一學年課業平均成績須為七十分以上。碩博士班一年級申請者，須為本系畢業生。

Article IV. Qualifications:

1. Participation in social service activities includes: services in rural communities, remote areas, and other specific facts.
2. Did not apply for other scholarships this semester.
3. The average academic performance in the previous academic year must higher than 70. If you are a first-year student of master or PhD program, you must be a graduate from Applied Economics department.

第五條 獎勵名額及金額：熱心社會服務者一名，獎勵金額六千元。

Article V. Quota and amounts of scholarship: One enthusiastic social service student, the amount is NTD6,000 .

第六條 申請方式：填妥申請表，連同歷年成績、名次證明文件及最近一年內之社會服務資料於期限內送至系辦公室。學生申請獎學金相關表件內容將於審核後發還給學生，如未取回將於一周後銷毀之；獲獎結果將永久保存。

Article VI. Application method: Complete the application form and send it to the department office within the deadline together with the results, ranking certificate documents and social service materials in the most recent year. The content of the relevant student application scholarship form will be sent back to the student after the review. If it is not retrieved, it will be destroyed after one week; the winning result will be kept permanently.

第七條 審核方式：

一、需經本系導師會議審核通過。

二、書面資料審查為主，必要時得請申請者於會議中說明。

Article VII. Audit Method:

1. It must be reviewed and approved by the Department of Mentor Conference.
2. Written material review is the main method, and applicants may be required to explain it to

the meeting if necessary.

第八條 本辦法經系務會議訂定後實施，修訂時亦同。

Article VIII. The Regulations are subject to approval at Administrative Meeting for its implementation. The same shall apply when making any revisions.